
Title (en)
Spray device of the precompression hand pump type for use with a propelling gas.

Title (de)
Zerstaüber mit Vordruck-Handpumpe für die Benutzung mit einem Treibgas.

Title (fr)
Vaporisateur du type pompe manuelle à précompression pour utilisation avec un gaz propulseur.

Publication
EP 0307310 A1 19890315 (FR)

Application
EP 88402253 A 19880908

Priority
FR 8712496 A 19870909

Abstract (en)
In order to facilitate the introduction of a propelling gas into a container equipped with a precompression pump of the type in which the closure of a
pump chamber is obtained by fitting two cylinders (11, 15) into each other, one cylinder (11) carrying a sealing lip (12), a relief (18) is provided on
the other cylinder so that, when it reaches this level, the sealing lip no longer has a sealing effect. In this arrangement, the propelling gas can then
easily traverse the pump. <IMAGE>

Abstract (fr)
Afin de faciliter l'introduction d'un gaz propulseur dans un récipient équipé d'une pompe à précompression du type dans lequel la fermeture d'une
chambre de pompe est obtenue par emmanchement de deux cylindres (11, 15), l'un dans l'autre, dont l'un (11) porte une lèvre d'étanchéité (12), on
prévoit sur l'autre cylindre un relief (18) tel que, arrivée à ce niveau, la lèvre d'étanchéité n'est plus étanche. Dans cette disposition, le gaz propulseur
peut alors traverser facilement la pompe.
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